
  

 

Ismeta Dervoz  

1. Pitanje postavljeno načelniku Općine Novi Grad – „Zbog čega nije provedena javna 

rasprava i na koji način ste reagirali na dosadašnje apele i obraćanja stanovnika 

sarajevskog naselja Otoka povodom  izgradnje benzinske pumpe 50 metara od stambenih 

zgrada i 100 metara od Osnovne škole „Mehmedalija Mak Dizdar“ i Dječijeg vrtića 

„Dunja“? Na osnovu kojeg regulacionog, urbanističkog plana i ekološkog istraživanja je 

donesena odluka o gradnji benzinske pumpe i poslovnog objekta u naselju Otoka?“  

2. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih 

odnosa BiH – „Kako to da se ovoliko kasni (prema dostupnim informacijama u BiH je 

tek 24.4.2014. održan prvi sastanaka Koordinacionog tima) u pokretanju aktivnosti za 

učešće na EXPO 2015.? Šta se planira i u kojim rokovima se treba provesti da naša 

zemlja bude dostojno predstavljena na ovoj manifestaciji? Koliki je iznos planiranog 

budžeta, ako je planiran, a ako nije, kakve su  pretpostavke u vezi s troškovima i kako će 

biti osigurani?“ 
 

 
 


